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	表格13 - 非深圳号牌车辆临时通行证申请表
Form 13 - Temporary Vehicle Pass for Non-Shenzhen Registered Vehicles Application Form
	需要时交回
OPTIONAL

	递交期限 Deadline：2025 / 03 / 20


根据深圳市交通管理条例的要求，非深圳号牌的小汽车在限行时间(工作日07:00-09:00及17:30-19:30)、限行路段行驶时须提前办理临时车辆通行证。 

According to the regulations of Shenzhen Traffic Administration, the non-Shenzhen registered vehicles must apply for temporary vehicle pass in advance when driving during the restricted time (working days 07:00-09:00 and 17:30-19:30) and on the restricted roads in Shenzhen.
请有需求的参展商填写《非深圳号牌车辆临时通行证申请表》及提供相关符合要求的资料文件，于申请截止日期2025年3月20日或之前以电邮方式递交至大会指定承运商。
Exhibitors who need the Temporary Vehicle Permit are requested to fill in this application form and submit relevant documents to the official freight forwarder by email on or before 20 March 2025.

	展厅 Hall
	1、3、5、7、9、11、13、15、17、18、20
	2、4、6、8、10、12、14、16

	大会指定承运商
Official Freight Forwarder
	百汇物流有限公司
BEX Logistics Co., Ltd. 

联系人Contact：杨先生Mr. Yang
电话Tel./Mobile：(86) 20 3439 3597 /
(86) 135 398 96223
	全球国际货运代理(中国)有限公司
Schenker China Ltd.

联系人Contact：陶先生Mr. Tao
电话Tel./Mobile : (86) 21 6170 8038 / 
(86) 138 1620 2914

	电邮回传至

Email return to
	jack@bexlog.com.hk  



	yilin.tao@dbschenker.com 


	参展商公司名称Company Name:
	展位号Booth no. :

	联系人Contact:
	联系电话Tel./Mobile:
	邮箱Email:


	车牌号Car Plate number
	

	车辆所有人姓名 Name of Vehicle Owner
	

	车辆类型Type of Vehicle
	

	号牌种类License Type
	

	使用性质Nature of Use
	☐[image: image1.emf]非营运 Non-Business licence

	
	☐营运Business licence

须提供运营证正反面电子照片
Please submit e-copies of the front and back of the business license.

	行驶证Driving License
	须提供行驶证正反面电子照片

Please submit e-copies of the front and back of the driving license.


温馨提示Reminder
通过主办申办的非深圳号牌小汽车临时通行证有效期为2025年4月13 - 19日; 

Validation of temporary pass for non-Shenzhen registered vehicle is 13 - 19 April 2025.

2025年3月20日后将不受理统一申办事宜。此日期以后非深圳号牌小汽车可通过下列途经入深。

Applications submitted later than 20 March 2025 will not be accepted. After deadline the non-Shenzhen registered vehicles may enter Shenzhen via the following ways.

非深号牌小车的推荐路线 Recommended Routes for Non-Shenzhen Registered Vehicles
根据深圳交警规定，目前以下线路暂时不对非深号牌小车限行，最终以展前交警发布的规定为准。According to the current regulations of Shenzhen traffic police, the following routes will not be restricted to non-Shenzhen registered vehicle. The regulations issued by the traffic police before the exhibition shall prevail.

S3沿江高速-国际会展中心收费口-凤塘大道-展景路-滨江大道

S3 Highway - Shenzhen World Exhibition & Convention Center Toll Station - Fengtang Avenue - Zhanjing Road - Binjiang Blvd.
S3沿江高速-福海收费口-福州大道-展云路-展景路-滨江大道

S3 Highway - Fuhai Toll Station - Fuzhou Avenue - Zhanyun Road - Zhanjing Road – Binjiang Blvd. 
避开限行时间段通行Avoid Restricted Time

如需驶进限制路段，請避开限行时间工作日07:00-09:00及17:30-19:30。

If you need to drive into the restricted roads, please avoid driving during the restricted time (working days 07:00-09:00 and 17:30-19:30).
自助申请入深临时通行许可证 Self-service Application for One-day Temporary Vehicle Pass

申请途径一：按此进入「网上深圳交警」以申请入深临时通行许可证; 

Option 1: Please visit “Online Shenzhen Traffic Police” official website to fill in the application.
申请途径二：在「深圳交警」微信公众号菜单栏点击“星级用户 → 星级用户 → 更多业务 → 申请通行证(非深号牌小型客车)”。

Option 2: Please visit “Shenzhen Traffic Police” wechat official account to fill in the application.

*每辆车每月只能申请一次，且只能申请当天起一个月内的一天。
* Each car can be only apply for one day in a month witch from the application date.
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